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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim odbytego dnia 17 czerwca 2020 r. w Urzędzie Miejskim                      

w Kamieniu Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1200, a zakończono o godz. 1510 

 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego                   
i Ochrony Przeciwpożarowej w składzie: 

1) Stryszyk Eugeniusz – Przewodniczący Komisji, 
2) Rekowski Eugeniusz, 
3) Januszewski Bogdan. 

 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 

2) Leboda Danuta - Sekretarz 
3) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 
4) Gustyn Piotr – Skarbnik  

5) Bona Ireneusz – Dyrektor MGOK 
6) Kortas-Punder Dorota – Dyrektor MGBP 

7) Krzemińska Zofia – Dyrektor MGOPS 
 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 
Komisji. Następnie przedstawił porządek posiedzenia. 
 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury             

w Kamieniu Krajeńskim. 

2. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej             
w Kamieniu Krajeńskim.  

3. Przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-2022 
w Gminie Kamień Krajeński. 

4. Zmiany w WPF. 

5. Zmiany w budżecie na 2020 rok.  
6. Udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie. 
7. Wniesienie wkładu pieniężnego do ZGKiM w Kamieniu Krajeńskim Sp. 

z.o.o.  
8. Wyrażenie zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki pn. 

Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kamieniu 
Krajeńskim Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

9. Petycja w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa 

miejscowego.  
10. Pozostałe projekty uchwał. 

 
    II. Inne sprawy organizacyjne. 
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III. Zapytania i wolne wnioski.  

     

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 

 

Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad.I.1. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Kultury w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Dyrektor MGOK Ireneusz Bona dokonał szczegółowego przedstawienia 

sprawozdania z działalności jednostki.  

 
Radny Eugeniusz Stryszyk zapytał o termin otwarcia placówek 

kultury. 

 

Do zapytania radnego odniósł się Dyrektor MGOK Ireneusz Bona 

informując o szeregu nadal obowiązujących obostrzeń.  

 

W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja.  

 

Po zakończeniu dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.I.2. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Kamieniu Krajeńskim.  
 

Dyrektor MGBP Dorota Kortas-Punder dokonała szczegółowego 

przedstawienia sprawozdania z działalności jednostki.  

 
W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja.  

 

Po zakończeniu dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia. 

 
Ad.I.3. Przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-

2022 w Gminie Kamień Krajeński. 
 

 Dyrektor MGOPS Zofia Krzemińska dokonała szczegółowego omówienia 
Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-2022 w Gminie 
Kamień Krajeński.  

Poinformowała, że zgodnie z treścią art. 176 pkt. 1 ustawy z dnia            
9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, do 

zadań własnych gminy należy opracowanie i realizacja 3-letnich gminnych 
programów wspierania rodziny. W świetle zadań ww. ustawy pomoc dziecku    
i jego rodzinie powinna mieć charakter interdyscyplinarny i być udzielana 

przez właściwych specjalistów w ramach zintegrowanego lokalnego systemu. 
Podkreśliła, że ważne jest, by działania i decyzje względem rodziny były 
podejmowane przy współpracy wyspecjalizowanych instytucji. Konsekwencją 

powyższego zapisu jest wprowadzenie w Gminie Kamień Krajeński 
trzyletniego Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-2022. 
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Podstawowym założeniem Programu jest wspieranie rodzin w wypełnianiu 

funkcji opiekuńczo–wychowawczych poprzez pracę z rodziną i dla rodziny.             
U podłoża Programu leży przekonanie, że realizacja działań uwzględniających 

specyfikę gminy i jej potrzeby, kładących nacisk na interdyscyplinarność 
pozwoli skuteczniej wspierać rodzinę oraz przyczyni się do poprawy jakości 
życia rodzin i dzieci. 

 
W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja.  

 

Radny Bogdan Januszewski zapytał o zmniejszenie liczby rodzin objętych 

pomocą asystenta rodziny.  

 

Dyrektor MGOPS Zofia Krzemińska poinformowała na czym polega pomoc 

asystenta rodziny oraz o tym, że rodziny, które wydawałoby się, że już nie 

potrzebują wsparcia asystenta, wracają po pomoc.    

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 

3 głosami za. 

 
Ad.I.4. Zmiany w WPF. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o następujących zmianach: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 
z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim           

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2020. 
Planowane na rok 2020 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wynoszą: 
- dochody ogółem – 34.692.503,94 zł, 
- wydatki ogółem – 36.892.503,94 zł. 

Ponadto zmienił się deficyt o 950.000,00 zł, który obecnie wynosi 
2.200.000,00 zł. Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób: 
- kredytami w kwocie 1.800.000,00 zł, (zwiększenie o 700.000,00 zł.) 

- oraz nadwyżką budżetową z lat ubiegłych w kwocie 400.000,00 zł. 
(zwiększenie o 250.000,00 zł.) 

W załączniku Nr 2 rozszerzona została nazwa zadania, które pierwotnie było 
nazwane jako: "Kanalizacja sanitarna ul. Brzozowa w Kamieniu Kraj.", nazwa 
zmieniona na "Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w ul. 

Szkolnej, budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Polnej, budowa sieci 
wodociągowej i kanalizacji sanitarnej przy ul. Dworcowej, budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej w ul. Wąskiej oraz budowa sieci kanalizacji sanitarnej 

w ul. Brzozowej w Kamieniu Krajeńskim" oraz nastąpiła zmiana 
finansowania tego zadania i tak: 

w 2020r. zwiększenie o kwotę 1.148.600,00 zł, po zmianach 1.148.600,00 zł, 
w 2021r. zwiększenie o kwotę 658.000,00 zł po zmianach 708.000,00 zł, 
w 2022r. zmniejszenie o kwotę 50.000,00 zł po zmianach 0,00 zł. 

 
 

 



4 
 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 3 głosami za. 

 

Ad.I.5. Zmiany w budżecie na rok 2020.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 
 

W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja.  

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 3 głosami za. 

 

Ad.I.6. Udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie. 
 

Przedstawienia tematu dokonał Skarbnik Piotr Gustyn. Poinformował, 

że szczegółowe warunki udzielenia dotacji oraz przeznaczenia i zasady 
rozliczenia środków zostaną określone w umowie zawartej pomiędzy Gminą 

Kamień Krajeński, a Parafią Narodzenia Najświętszej Maryi Panny                      
w Zamartem. 
 

W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja.  

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały  jednogłośnie 3 głosami za.  

 

Ad.I.7. Wniesienie wkładu pieniężnego do ZGKiM w Kamieniu 
Krajeńskim Sp. z.o.o.  
 

Przedstawienia tematu dokonał Skarbnik Piotr Gustyn. Poinformował, 
że podwyższenie kapitału dokonuje się z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów związanych z modernizacją urządzeń wodno-kanalizacyjnych na 
terenie Gminy Kamień Krajeński. 
 

W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja.  

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 3 głosami za.   

 

Ad.I.8. Wyrażenie zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki 
pn. Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kamieniu 
Krajeńskim Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

  
Przedstawienia tematu dokonał Skarbnik Piotr Gustyn. Poinformował, 

że objęta niniejszym projektem uchwały, nieruchomość gruntowa 
zabudowana, na której wybudowane są urządzenia wodociągowe położona 
jest w miejscowości Orzełek. Wyjaśnił, że wniesienie aportu w postaci 
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przedmiotowej nieruchomości poprawi wiarygodność Spółki pod względem 

oceny przez instytucje bankowe, pożyczkodawców i pozwoli na pozyskanie 
kapitałów obcych jako źródło finansowania inwestycji. Poprzez wniesienie 

aportu zostanie zwiększony kapitał Spółki. Podwyższenie kapitału 
zakładowego nastąpi przez utworzenie nowych udziałów w Spółce, które 
zostaną objęte w całości przez Gminę Kamień Krajeński, będącą jedynym 

wspólnikiem Spółki. 
 

W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja.  

 

Radny Bogdan Januszewski podkreślił, że ZGKiM Sp. z o.o. powinien 

pozyskiwać środki z zewnątrz.  

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 3 głosami za.    

 

Ad.I.9. Petycja w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego.  
 

  Przedstawienia tematu dokonał Członek Komisji Skarg, Wniosków                
i Petycji Dariusz Foleżyński. 
 

W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja.  

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 3 głosami za.    

 

II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował o możliwości przystąpienia do 

Stowarzyszenia Salutaris.  

 

Radni pozytywnie odnieśli się do przedstawionej propozycji. Od głosu 

wstrzymał się radny Bogdan Januszewski.  

 

III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Radny Bogdan Januszewski poinformował o problemach z dostarczanym 

tłuczniem.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 17 czerwca 2020 r.  

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Eugeniusz Stryszyk 


